
 
 
 
 

 
 

Grave, Heijen, Malden, 7 november 2022 
 
 

Aan de leden van de gemeenteraad van de gemeente Gennep, 
  
Als samenwerkende schoolbesturen in de gemeente Gennep hebben wij gepleit voor 
integrale huisvesting van onze scholen voor regulier primair onderwijs, speciaal 
basisonderwijs, en speciaal onderwijs. Dit om de leerlingen vanaf de start in een inclusieve 
omgeving met elkaar te laten opgroeien en, waar passend, een integraal onderwijsaanbod 
te kunnen samenstellen. De gemeenteraad heeft dit concept omarmd en dit heeft geleid 
tot de bouw van het Kind ExpertiseCentrum Ganapja. 
 
Helaas bleek tijdens het bouwproces dit gebouw te klein om ook SO Mikado te huisvesten. 
Er bleek binnen de gemeente Gennep slechts 1 gebouw beschikbaar om deze school 
vervangend in te huisvesten: een pand aan de Stiemensweg. Daarmee werd het concept 
van inclusiviteit en integraliteit echter een onmogelijkheid. Juist omdat wij deze concepten 
essentieel vinden voor de ontwikkeling van al onze leerlingen, spreken wij als 
schoolbesturen uit dat naar onze mening huisvesting van SO Mikado bij de andere 
onderwijspartners voorwaardelijk is om integraliteit en inclusiviteit na te kunnen streven 
(zoals verwoord in onze gezamenlijke visie). Wat ons betreft dient daarom deze optie bij 
Ganapja goed onderzocht te worden.  
 
Ten tweede zouden we aandacht willen vragen voor de toezeggingen die ten overstaan 
van ons allen zijn gedaan door de toenmalig wethouder over het pakket aan maatregelen 
om SO Mikado te vestigen op de Stiemensweg. Deze toezeggingen zijn publiekelijk 
bevestigd in een persbericht van de gemeente Gennep d.d. 30-06-2021 waarin wordt 
vermeld dat “Direct na de zomer wordt het gebouw aangepast om te voldoen aan de 
huidige wensen en normen, …” en “De scholen blijven naar manieren zoeken om het 
onderling contact en ontmoeting te stimuleren. De gemeente Gennep zal daarin 
ondersteunen”. Wij moeten constateren dat noch door de verantwoordelijke wethouders 
noch ambtenaren tot op heden deze toezeggingen gestand zijn gedaan. 
 
Al met al is daarmee de schrijnende situatie ontstaan dat van integrale samenwerking en 
samen opgroeien op dit moment geen sprake is, en de school met de meest kwetsbare 
leerlingen is gevestigd in een ongezond en slooprijp schoolgebouw. 
  
Tot verdere toelichting meer dan bereid,  

  
De schoolbesturen 
Invitare, bij monde van bestuurder mw. F. van Veen, 
Lijn83, bij monde van bestuurder M. Leijser, 
Punt Speciaal, bij monde van bestuurder W. Willemsen 




